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Protokół Nr XX/2016 

z XX Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 marca   2016 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie  

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad XX  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 11.00 otworzył 

XIX sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

W trakcie rozpoczęcia XX sesji na sali nieobecni są następujący radni: Anna Ślęzak , Andrzej 

Pożarlik . 

 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

 

Ad pkt. 3  Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad XX sesji: 

1. Otwarcie obrad XX sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 26 lutego 2016 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

7. Informacja Burmistrza Strykowa dot. planowanej promocji Gminy w 2016 r. 

8. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji rady 

z działalności w okresie między sesjami. 

9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok, 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023, 

c) w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Stryków, 

d) w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki 

środków obrotowych za 2015 rok  samorządowego zakładu budżetowego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie, 

e) zmieniająca uchwałę nr XXIII/185/2012 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 30 

maja 2012 r. zmienioną uchwałą nr XVI/121/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z 
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dnia 18 grudnia 2015 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

udostępnionych przewoźnikom i operatorom oraz zasad i warunków korzystania 

z tych przystanków, 

f) w sprawie nadania nazwy ulicom w miejscowości Swędów, 

g) w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/53/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 16 

marca 2015 r. w sprawie  diet dla radnych Rady Miejskiej w Strykowie. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski i sprawy różne. 

12. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku  obrad: 13 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się 

 

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Karol Lenart,  

2) Krzysztof Bandurowicz 

3) Sylwester Kacprzak. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie:  

11 głosów za bez głosów przeciwnych i głosów wstrzymujących się. 

Dwie osoby nie głosowały.  

 

Ad pkt. 5 Zatwierdzenie protokołu z XIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu  26 lutego 2016 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XIX  sesji podczas obrad XX sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XIX  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy  wstrzymujące  się  

 

Na obrady przybyła radna Anna Ślęzak. 

 

Ad. pkt. 6 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między sesjami. 

 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa w sprawozdaniu mówił o:    

- realizacji budżetu Gminy w zakresie inwestycji i związanych z nią przetargach na 

poszczególne zadania. Po rozstrzygnięciu  niektórych już przetargów pojawiły się 

oszczędności środków finansowych 

- trwających pracach przygotowawczych do rozpoczęcia budowy domu kultury w Strykowie ( 

m.in. uzgodnienia z konserwatorem zabytków), 

- budowie drogi od nowego ronda realizowanej przez firmy. 

 

Ad. pkt. 7 Informacja Burmistrza Strykowa dot. planowanej promocji Gminy w 2016 r. 
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 W imieniu Burmistrza informacje przedstawiła Pani Wioleta Głowacka Naczelnik 

Wydziału Informacji , Promocji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych w Urzędzie 

Miejskim w Strykowie ( zał. do protokołu -PDF). 

 

Ad. pkt. 8 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych komisji 

rady z działalności w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poinformował o udziale w 

pracach merytorycznych Komisji Rady oraz  pracach w przygotowaniu XX sesji Rady. 

Na XX sesji Przewodniczący RM w Strykowie przekazał informację , że z Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi wpłynęły do niego w dniu 14 marca b.r.  wnioski i zalecenia 

pokontrolne w związku z zakończoną  w Urzędzie Miejskim w Strykowie kontrolą 

kompleksową. Z dokumentem tym radni mogą  zapoznać się w biurze rady. 

Przewodniczący przypomniał radnym o obowiązku złożenia do końca kwietnia b.r. 

oświadczenia majątkowego za rok 2015.Druki oświadczenia dostępne są w BIP Urzędu oraz 

w biurze rady. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym  opiniowała 

projekty uchwał na dzisiejszą sesję oraz zapoznała się z informacja dot. działalności Gminnej 

komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków w roku 2015 r. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym dokonała kontroli w ZGKiM 

w Strykowie w zakresie zaopatrzenia w wodę i odbiór nieczystości płynnych w roku 2015. 

Z przeprowadzonej kontroli zostanie sporządzony protokół. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja między sesjami odbyła jedno posiedzenie, na 

którym zajmowała się sprawozdaniem Komendanta Komisariatu Policji w Strykowie w 

zakresie bezpieczeństwa za rok 2015 na terenie Gminy Stryków. 

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja na posiedzeniu m-cu marcu zapoznała się z informacją 

Gminnej Spółki Wodnej w Strykowie dot. planowanych prac melioracyjnych w 2016 r. 

 

Ad. pkt. 9 Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2016 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący  się  

 
 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2023, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący  się  
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c) w sprawie przyjęcia zasad udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków, znajdujących się na terenie Gminy Stryków, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14  głosów za  

1 głos przeciwny  

0  głosów wstrzymujących  się  
 

d) w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki 

środków obrotowych za 2015 rok  samorządowego zakładu budżetowego 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków poinformowała, że w nawiązaniu do 

przekazanej informacji na posiedzeniu Komisji Budżetu w dn.21 marca 2016 r. o nadwyżce 

środków obrotowych za 2015 rok w kwocie 20.628,76 zł  samorządowego zakładu 

budżetowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie. Nadwyżka ta 

na dzień 29 marca 2016 r. wynosi 10.251,06 zł. 

Pytań do uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów  wstrzymujących się  

 

 

e) zmieniająca uchwałę nr XXIII/185/2012 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 30 

maja 2012 r. zmienioną uchwałą nr XVI/121/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z 

dnia 18 grudnia 2015 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

udostępnionych przewoźnikom i operatorom oraz zasad i warunków korzystania 

z tych przystanków, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów  wstrzymujących się  

 

f) w sprawie nadania nazwy ulicom w miejscowości Swędów, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

głosów  wstrzymujących się  

 

Po głosowaniu głos zabrał radny Bogdan Walczak i złożył wniosek aby pod tablicą z  

nadaną niedawno nazwą  - ul. Panasa dodać tablicę z biografią Pana Panasa. 

Radny Andrzej Pożarlik dodał, że dr Panas był  strykowskim lekarzem pediatrą i 

założycielem strykowskiego harcerstwa. 
 

g) w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/53/2015 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 16 

marca 2015 r. w sprawie  diet dla radnych Rady Miejskiej w Strykowie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 

merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie i został zgłoszony przez Burmistrza 

Strykowa. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał o jaką kwotę podwyżki  chodzi? 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków wyjaśniła, że w przypadku 

wiceprzewodniczących rady i przewodniczących stałych komisji rady  podwyżka wynosi 3%  

i z dotychczasowej kwoty  1006 zł w skali miesiąca po przyjęciu tej uchwały będzie wynosiła  

1086 zł natomiast dla pozostałych radnych  podwyżka wynosi 2% czyli  dotychczasową 

kwotę  927 zł  podwyższa się do kwoty 980 zł. Podwyżką nie jest objęty przewodniczący 

rady. 

Radny Krzysztof Bandurowicz powiedział, że nie ma więcej pytań ale  jest przeciwny tej 

podwyżce. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

10   głosów za  

1 głos przeciwny  

4 głosy  wstrzymujące  się  

 

Ad. pkt. 10 Interpelacje i zapytania radnych. 

Głos zabrali: 

Radny Łukasz Orłowski pytał: 

-  jaka jest możliwość ubiegania się o mieszkanie w nowobudowanym bloku komunalnym? 

- czy jest planowana budowa drugiego bloku? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że są opracowywane kryteria 

otrzymania takiego mieszkania. Po opracowaniu zasad zostaną upublicznione. 

Po uregulowaniu stosunków wodnych dla terenu planowana jest budowa drugiego bloku. 

Radny Andrzej Pożarlik pytał czy jest przewidywany zakup nowych koszy ulicznych na 

odpady? 

Radny Bogdan Walczak  pytał: 

- czy jest informacja o rozpoczęciu budowy bloku TBS w Strykowie? 

- czy jest możliwość zapoznania się z pismem od Wojewody a zwłaszcza z  uzasadnieniem 

odmowy  uwzględnienia wniosku dofinansowania schetynówek ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że w sprawie budowy bloku 

przez TBS niebawem odbędzie się spotkanie i przekazana zostanie informacja w tej sprawie. 

Jedyna inwestycją , która kwalifikowała się do dofinansowania w ramach przebudowy dróg 

lokalnych po zmienionym regulaminie dofinansowania była droga do  Koźla z włączeniem 

naszych dróg gminnych. W związku z tym, że  Starostwo Powiatowe w Zgierzu wycofało się 
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z współfinansowania tego zadania złożyliśmy wniosek w okrojonej skali obejmujący osiedle 

Kopernika.  

Pismo- odpowiedź w sprawie nie uwzględnienia naszego wniosku będzie dostępne w biurze 

rady. 

Radny Andrzej Janeczko w imieniu mieszkańców Dobieszkowa, Imielnika mówił, że 

mieszkańcy obawiają się zamknięcia drogi przez las w Dobieszkowie. Sołtysi z tych wsi 

zbierali podpisy aby nie doszło do zamknięcia tej drogi przez las. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że inicjatywa zbierania 

podpisów była spowodowana jego  informacją aby mieć argumenty do tego aby wystąpić o 

przejęcie tej drogi. Niebawem Burmistrz będzie rozmawiał z  nadleśnictwem Brzeziny bo ono 

jest  władne tej kwestii, aby ta droga stała się drogą gminną. Zaproponujemy  nadleśnictwu 

inne rozwiązania. 

Ad. pkt. 11 Wolne wnioski i sprawy różne. 

Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica zwróciła się z wnioskiem aby gmina zakupiła 

działkę w Rokitnicy na urządzenie placu zabaw. Pani sołtys za przykład dała wieś Zelgoszcz 

gdzie będzie kupiona działka, choć teren przy świetlicy zdaniem Pani sołtys jest i tak duży. 

Pani sołtys pytała czym jest spowodowane przerwanie prac przy budowie kanalizacji  przy 

czym  tym pół drogi zostało zniszczone. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że w związku z tym , że 

została przez Panią sołtys wymieniona Zelgoszcz – jeżeli zakup działki w Rokitnicy będzie po 

tej samej cenie za 1 m
2
 co w Zelgoszczy czyli 18,00 zł  a nie 50,00 zł za m

2
  to złoży taki 

wniosek do rady z propozycją zakupu. Nie możemy kupować terenów rolnych po cenach 

gruntów budowlanych. 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała, że czas 

realizacji budowy kanalizacji nie jest zagrożony. Wykonawca ma umowę wieloletnią na 

wykonanie tego zadania. W okresie zimowym roboty zostały przerwane. Po wykonaniu 

brakującego odcinka kanalizacji, na drodze będzie kładziony asfalt. 

Pan Grzegorz Kuna sołtys wsi Sosnowiec Pieńki wnioskował o wzmocnienie poboczy przy 

nowo wybudowanej drodze w Sosnowcu Pieńkach w tych miejscach gdzie nie zostało ono 

utwardzone tłuczniem. Po sezonie zimowym asfalt przy poboczach zaczyna pękać. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że przyjmuje wniosek Pana 

Kuny. 

Pan Witold Śliwkiewicz  sołtys wsi Bratoszewice pytał czy pałac lub internat w 

Bratoszewicach został sprzedany Chińczykom. 

Pan Śliwkiewicz mówił, że został przez nadleśnictwo wycięty w Bratoszewicach tzw. Kazia 

lasek – kto na to pozwolił? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że nie wie o takim zakupie 

przez Chińczyków pałacu, a  Kazia lasek jest terenem nadleśnictwa.  

Radny Krzysztof Bandurowicz nawiązał do zakupu działki w Rokitnicy i mówił, że płacąc 

nawet wyższą cenę za 1 m
2
 nie zrujnujemy budżetu. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że przy zakupie gruntów 

musimy posługiwać się kryteriami zbliżonymi do innych zakupów. 

Pan Damian Perek sołtys wsi Smolice  zwrócił się z prośbą o przyspieszenie prac na drodze 

w Smolicach oraz o dosypanie brakującego pobocza. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że szacowane są koszty 

budowy brakującego fragmentu  chodnika. Pobocza będą realizowane tam gdzie zachodzi 

taka potrzeba. 

Radny Bogdan Walczak pytał czy na temat ul. Targowej były prowadzone jakieś rozmowy 

w sprawie  położonych ograniczników prędkości? 
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Zdaniem radnego tak położone tego typu progi są chyba rzadkością.To jest prowokacja do 

niewłaściwych zachowań kierowców. 

Druga sprawa – ruch samochodów ciężarowych w kierunku Smolic ul. Sowińskiego się 

nasila. Skoro generalna dyrekcja odmówiła zainstalowania tablicy to czy coś dalej się dzieje 

w tym temacie? Ta ulica jak i droga w Smolicach robi się w coraz gorszym stanie. 

Wypowiedź radnego Walczaka w kwestii spowalniaczy na ul. Targowej poparł Pan 

Grzegorz Kuna i mówił, że naocznie miał okazję stwierdzić , że 95% kierowców omijają te 

progi. Podobne progi zostały założone na ul. Gałczyńskiego w Zgierzu i tam zdają egzamin 

ponieważ są położone po obu stronach przejścia dla pieszych. Pan Kuna mówił, że taki 

sposób położenia progów to partactwo i mówił żeby nie płacić za tak wykonane prace. 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała, że progi na ul. 

Targowej zostały zamontowane zgodnie z opracowaną dokumentacją organizacji ruchu  

zatwierdzoną zarówno przez zarządcę drogi jak i policję. Odbiór wykonania odbył się przy 

udziale przedstawiciela Powiatu i Policji. Komendant Komisariatu Policji w Strykowie 

mówił, że kierowcy omijają progi i zasugerował , że będą tam wzmożone patrole policji przez 

jakiś okres. Na podwójnej ciągłej linii na tej ulicy parkują samochody co powoduje, że 

samochody jadące od strony wiaduktu  przekraczają linię ciągłą. 

Radny Bogdan Walczak pytał czym to się różni od ustawienia policjanta w zagajniku? 

Według radnego niczym. Policja ustawi się , zatrzyma kilka samochodów , zapłacą mandaty a 

problem dalej zostaje. To jest prowokacja do wykroczeń. 

Pan Damian Perek sołtys wsi Smolice  mówił, że w Łodzi jest to robione inaczej a 

mianowicie w ten sposób , że poduszki położone są po jednej stronie pasów co zmusza 

kierowców do zwolnienia. Karanie kierowców nie jest sposobem na rozwiązanie problemu. 

Pani Grażyna Jasek sołtys wsi Swędów zgłosiła prośbę o uprzątnięcie pisaku po zimie na 

drodze powiatowej. 

Przewodniczący ogłosił 10 minut  przerwy w obradach. 

 

Ad. pkt. 12 Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący  Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XX sesji RM radny Karol 

Lenart  odczytał  wniosek  przyjęty przez Komisję:  

1. Wnioskujemy o umieszczenie tablicy z biografią  Boguchwała Panasa na tablicy jego 

imienia ( wnioskodawca radny Bogdan Walczak). 

Głosowanie: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów  wstrzymujących się 

Głosowanie nad protokołom KUiW: 

Głosowanie: 13 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów  wstrzymujących się 

Ad. pkt. 13  Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 12.15 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: ,, zamykam dwudziestą   sesję Rady Miejskiej w Strykowie ˮ . 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak 

Przewodniczący
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Rady Miejskiej w Strykowie                              

Paweł Kasica 


